



INTER
SICHERHEITS
SERVICE

Premium



LUXURY
SAFES

INTER SICHERHEITS SERVICE Sp. z o.o.

T +48 95 723 97 77 - 80
F +48 95 723 97 82
E biuro@iss.net.pl

66-400 Gorzów Wlkp.
ul. Kobylogórska 2
www.iss.net.pl



INTER
SICHERHEITS
SERVICE

Premium

Inter Sicherheit Service Sp. z o.o. jest czołowym producentem asortymentu zabezpieczeń w Polsce i równocześnie jednym z największych w branży przedsiębiorstw w Europie. Naszym założycielem i pierwszym właścicielem był Richard Ross – współtwórca niemieckiej marki Format i wybitny ekspert w dziedzinie ochrony mienia.

Już od pierwszych lat działalności zwracamy szczególną uwagę na jakość i funkcjonalność naszych produktów. Dzięki niemieckiemu know how, łączymy niemiecką precyzję i dbałość o detale z polską zręcznością i praktycznym podejściem.

Jednym z kluczowych założeń naszej firmy jest nieustanne wychodzenie naprzeciw potrzebom Klientów i dostosowywanie wyrobów do ich indywidualnych potrzeb.

Dużą wagę przykładamy do wyglądu naszych sejfów, w efekcie możemy zaproponować produkty z wkładami drewnianymi, szklanymi, metalowymi oraz w szerokiej palecie kolorów RAL.

Mogą Państwo liczyć również na profesjonalne doradztwo naszych konsultantów i projektantów.

Inter Sicherheits Service Sp. z o.o. является ведущим производителем продуктов безопасности в Польше и, одновременно, одним из крупнейших в Европе. Основателем и первым владельцем нашей компании был Ричард Росс - соучредитель немецкой марки Format и видный эксперт в области защиты имущества.

С самых первых дней нашей деятельности мы уделяем особое внимание качеству и функциональности наших продуктов. Немецкое ноу-хау, в комбинации с немецкой точностью и любовью к деталям, мы используем при практическом подходе к реализации поставленных задач, что дает нам неоспоримое преимущество перед другими компаниями.

Одна из ключевых задач нашей компании - постоянное удовлетворение потребностей наших клиентов, заключающееся в индивидуализации наших продуктов согласно потребностей.

Мы очень заботимся о внешнем виде наших сейфов. В результате мы можем предложить продукцию из дерева, стекла и металла - все в широком диапазоне цветов RAL.

Вы также можете рассчитывать на профессиональную помощь наших консультантов и дизайнеров.

Inter Sicherheits Service Sp. z o.o. is the leading manufacturer of security products in Poland and at the same time, one of the largest in Europe. Our founder and first owner was Richard Ross-co-author of the German brand Format and a prominent expert in the field of the protection of the property.

Starting from the first years of activity we pay special attention to the quality and functionality of our products. With German know-how, we combine German precision and sense for details with skill and practical approach.

One of the key objectives of our company is continually meeting the needs of our customers by customizing our products with regard to their individual needs.

We especially care for the appearance of our safes, as a result, we can offer products of wood, glass, metal, all in a wide range of RAL colors.

You can also count on the professional advice of our consultants and designers.



model
PARIS

Model PARIS – Premium

Kasa pancerna na rzeczy wartościowe i dokumenty

- kl. II wg VdS wg EN 1143-1, kl. II zgodnie z IMP wg PN-EN 1143-1,
 - certyfikat LFS 30 P wg IMP prEN 15659
 - lakierowanie na wysoki połysk z dodatkową ornamentacją
 - wewnątrz wyposażony w siedem szufladek wyłożonych aksamitem
 - wymiary zewnętrzne 525x604x510 mm, waga 230 kg
- Możliwość wyposażenia według indywidualnych wymagań.

PARIS Модель - Премиум

Сейф для документов и ценностей

- взломостойкость: класс II в соответствии с VdS 2450 и EN 1143-1, а также PN-EN 1143-1 (сертификат IMP)
- огнестойкость: 30 минут - LFS 30 P в соответствии с EN 15659 IMP
- глянцевое покрытие с дополнительным орнаментом
- внутри оборудован семью выдвижными ящиками, оклеенных бархатом
- внешние размеры 525x604x510 mm, вес 230 кг

Дизайн интерьера в соответствии с индивидуальными требованиями.

PARIS Model-Premium

Safe for documents and valuables

- grade II according to VdS 2450 and EN 1143-1, also grade II in accordance with PN-EN 1143-1, tested and certified by IMP
- certified 30 minutes fire resistance LFS 30 P according to EN IMP 15659
- high-gloss coating with additional ornamentation
- inside equipped with seven drawers lined with velvet
- external dimensions 525x604x510 mm, weight 230 kg

Interior design according to individual requirements.



model
ROM

STAINLESS STEEL
POLISHED

LEATHER
NAVY BLUE

Model ROM - Premium

Kasa pancerna na rzeczy wartościowe i dokumenty

- klasa III wg VdS zgodnie z EN 1143-1, klasa odporności III zgodnie z IMP wg PN-EN 1143-1
 - certyfikat LFS 30 P wg IMP zgodnie z prEN 15659
 - wykonanie z polerowanej stali nierdzewnej
 - wewnątrz wkład na 15 rotomatów do zegarków, wyłożony alcantarą, oraz szuflady obłożone skórą
 - wymiary zewnętrzne 800x700x550 mm, waga 499 kg
- Możliwość wyposażenia według indywidualnych wymagań.

ROM Модель - Премиум

Сейф для документов и ценностей

- взломостойкость: класс III в соответствии с VdS 2450 и EN 1143-1, а также PN-EN 1143-1 (сертификат IMP)
- огнестойкость: 30 минут - LFS 30 P в соответствии с EN 15659 IMP
- изготовлен из полированной нержавеющей стали
- внутри оборудован перегородками для 15 вotchвиндеров, выложенных алькантарой, и ящиками с кожаной обивкой
- внешние размеры 800x700x550 mm, вес 499 кг.

ROM Model-Premium

Safe for documents and valuables

- grade III according to VdS 2450 and EN 1143-1, also grade III in accordance with PN-EN 1143-1, tested and certified by IMP
- certified 30 minutes fire resistance LFS 30 P according to EN IMP 15659
- made from polished stainless steel
- inside partitions for 15 watchwinders lined with alcantara, and drawers coated with leather, external dimensions 800x700x550 mm, weight 499 kg.

